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 Verslag   : Cultuurraad 18 maart 2024 

voorzitter: Ludo Theunissen 

verslaggever: Marie Geysen 

aanwezig: Ludo Theunissen, Paul Wilms, Jennis Georgissen,  

Patrick Van Assche, Stijn Pauwels, Sandra Heeren. 

Marie Geysen (Cultuurdienst), Frans Van Looveren (schepen) 

afwezig met kennisgeving: Els Breugelmans 

afwezig zonder kennisgeving:  

1. Goedkeuren vorig verslag 
Zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
2. Opvolging vorige vergadering 

 
 

3. Erkenning nieuwe verenigingen 
 
- Spelfaire VZW 
- Kamping Korenbloem 
- Gebuurt Bevrijdingsstraat 

 
4. Financieel verslag 

12.384 euro 
 

5. ’t Gemeentehuis – naamgeving vergaderzalen 
Naar aanleiding van de bouw van het nieuwe gemeentehuis in Brecht – ’t Gemeentehuis – worden er 
nieuwe namen voor de (vergader)zalen gezocht.  
De cultuurraad doet na korte brainstorm volgende suggesties: 
- Humanisten: niet enkel naam maar infobordje met duiding 
- Huis van de dienstverlening: huiselijke namen 
- Natuurgebieden: Schietveld, Marum, Brechtse Heide,… 
- Bijnamen in de volksmond: Mastentoppen, bosuilen en kleipikkers 

 
 

6. Masterplan Sint-Job-In- ‘t-Goor  
Binnen het masterplan ‘vrije tijds- en gemeentelijke infrastructuur’ in Sint-Job-in-‘t-Goor wordt de focus 
gelegd op het bundelen van infrastructuur en activiteiten langs de kernas, die het jeugdhuis, 
sportfaciliteiten, bibliotheek en Kerklei-K.K.I. omvat. Hiermee streven we naar een clustering van sport- 
en sociaal-culturele activiteiten evenals jeugdprogramma’s. Dit faciliteert een betere verbinding tussen 



 

verenigingen, waarbij activiteiten die niet langs deze as liggen, nog steeds kunnen voortbestaan. We 
leggen nadruk op het realiseren van voorzieningen die inspelen op de behoeften van lokale 
verenigingen en bewoners, wat de samenhang binnen de gemeenschap versterkt. 
 
Ludo was aanwezig op de tweede werksessie. Ludo brengt verslag uit. 
Oefening 1: MIX & MATCH gebouwen / gebruikers 
Oefening 2: scenario’s polyvalente ruimte 

Optie 1: administratief centrum?  
Optie 2: marktplein?  
Optie 3: Chiro/Goorhof? 
 

Patrick merkt op dat het onmogelijk is om van Sint-Job-In- ‘t-Goor een dorp te maken zonder doorgaand 
verkeer om te leiden (via ring of parallelweg). Autoverkeer dient geweerd te worden. 
Kan AC en Goorhof achterliggend verbinden? Hier loopt een certitude weg. 
 
 

7. Werkgroep KUNST – aankoop kunstwerk 

 
De gemeente Brecht heeft de intentie om een kunstopdracht te realiseren in 2024. Er is 40 000 
euro beschikbaar om een echte eyecatcher te laten ontwikkelen waar Brecht trots op kan en mag 
zijn. De locatie die in aanmerking komt om een nieuw kunstwerk te plaatsen is het nieuwe 
gemeentehuis. 
Een selectiecommissie bekijkt en beoordeelt de ingediende voorstellen. Op basis daarvan worden 
de 3 beste voorstellen geselecteerd. Vervolgens krijgen de geselecteerde kunstenaars de 
mogelijkheid om een finaal voorstel in te dienen en worden zij uitgenodigd om hun finale voorstel 
toe te lichten aan de selectiecommissie. Er zal daarbij een verslag opgemaakt worden van deze 
toelichting. De selectiecommissie maakt een finale beoordeling en rangschikking op van de 3 
voorstellen, wat vervolgens ter goedkeuring voorgelegd zal worden aan het college van 
burgemeester en schepenen.  
Sandra Heeren vertegenwoordigt de cultuurraad in de selectiecommissie. Sandra stelt kort de 
ingezonden werken voor. 
  
 

8. Werkgroep BIB – acte verslag 
 
bijlage 
 

9. Zomerinitiatief cultuurraad: kunstparcours 
 
Werkgroep Kunstwerken werkt dit evenement zelfstandig uit en koppelt terug naar cultuurraad. 
Het winnende kunstwerk krijgt een plaats in het nieuwe gemeentehuis. Het kunstwerk moet op een 
schildersezel geplaatst kunnen worden. 

 



 

10. Varia 
- Sandra stelt de vraag  of het gemeentehuis bij de opening zou opgeleukt kunnen worden met lokale 

kunstwerken. Deze vraag werd gesteld aan dienst Interne Zaken. Zij stellen dat er op huidig moment 
geen marge is om dit organisatorisch en op logistiek vlak uit te werken.  

- overname van kunst 2960: De cultuurraad geeft aan hier geen trekkersrol in te willen opnemen. Ze 
geven de voorkeur aan het uitwerken van eigen nieuwe projecten (Reizende Route) en tweede editie 
van Staart eens binnen. Er wordt ook opgemerkt dat er weinig initiatiefnemers onder de kunstenaars 
zij  die mee de handen uit de mouwen steken, ondanks de veelvuldige vraag  naar 
expositiemogelijkheden en -momenten. De uitwerking van projecten  komt vaak op dezelfde 
schouders terecht. 

- De cultuurraad stelt voor om vanuit de ‘werkgroep kunst’ opnieuw een oproep te lanceren bij de 
kunstenaars voor de overname van kunst2960.  

- Is er nood aan een bevraging of er lokale kunstenaars zijn die hun werken willen tentoonstellen bij 
lokale handelaars (buiten de staART eens binnen-periode) . Deze vraag werd door enkele lokale 
handelaars gesteld, die hun ruimte meer ten dienste willen stellen van lokale kunstenaars. De 
cultuurraad wil hier een verbindende rol spelen. Sandra neemt hiervoor initiatief. 

- Bijenkorf: Davidsfonds geeft aan dat de geluidsinstallatie niet voldoet, men vraagt een micro op 
batterijen.  

- Muziekacademie en muziekverenigingen organiseren op 5 juni een gezamenlijk toonmoment in het 
Gemeentepark. 

- Het netwertkmoment met cultuurverenigingen vindt eveneens plaats op 5 juni. – Ludo/Sandra 
contacteert Luc Borms voor eventuele samenwerking. 

- Herbruikbare bekers? Grotere organisatoren komen in opstand/opmerkingen. Ondervindt Brecht hier 
commentaar over? 
Ook onze verenigingen geven aan dat het werken met herbruikbare bekers duur en complex is.  

 


